



BESTYRELSESMØDE: NR. 1 2025, GORM – **MED SPISNING KL. 18**
TID: MANDAG DEN 17. MARTS 2025 KL. 18-21
STED: ABRAHAMSENS GÅRD

DELTAGERE: OLE, BENTE, TOKE, STIG OG PERNILLE
REFERENT: PERNILLE
AFBUD:
FORPLEJNING: PERNILLE MEDBRINGER

DAGSORDEN	REFERAT
<u>1. Velkommen til et nyt bestyrelsesår v/Pernille</u> - Sammensætning af områder med formænd/ansvarlige personer: (skriv gerne sammensætning til højre). Træning: Områdeansvarlig: Toke Hvem er tilknyttet dette område indenfor: - Børne/Unge - Træning (voksne) - Elite - Rekruttering - Skole Arrangementer og klubliv: Områdeansvarlig: Bente Hvem er tilknyttet dette område indenfor: - Arrangementer - Aktiviteter - Kommunikation og PR Faciliteter: Områdeansvarlig: Stig Hvem er tilknyttet dette område indenfor: - Kort og Skov - Materiel - IT - Reglement - Beskrivelse af områder, hvordan går det med dette? - Evaluering af kommunikation mellem bestyrelse	Faciliteter: Områdeansvarlig: Stig Hvem er tilknyttet dette område indenfor: - Kort og Skov: Søren, Jacob, Heidi, Annett, Stig - Materiel: Jens Kristian - IT: Ole, Poul Erik, Stig - Find vej i: KK, Stig - Reglement: Stig Se forslag til opgavebeskrivelse i folder. Arrangementer og klubliv: Ansvarlig: Bente Arrangementer: Anne-Sofie, Inger, Poul-Erik og Jørgen. Aktiviteter: Anne-Sofie, Inger, Poul-Erik og Jørgen. Kommunikation og PR: Annett og Dorthe. Træning: Børne & Unge: Toke, Steen Pernille. Træning(Voksne): Jacob B, Steen, Claus, Toke Elite: Toke, Claus, Pernille Rekruttering: Toke, Steen – mangler Skole: Steen, Toke, (KK) Forslag fra Stig ift. at arbejde med årshjul i efteråret. Møde 1. sept. (starte med årshjul – evt. følge op på det vi ikke når efterfølgende tirsdag). Der skal igen være fokus på at arbejde med

og områder. Datoer for bestyrelsesmøder mm. 2025 Forslag: Mandag den 5. maj 2025 Torsdag den 26. juni 2025 Mandag den 1. september 2025 Mandag den 20. oktober 2025 Torsdag den 27. november 2025 Mandag den 12. januar 2026 - Klubfest fredag 7/11 - Juleafslutning tirsdag 16/12 - Generalforsamling 18/2 2026 - 1. bestyrelsesmøde 9/3 2026	temaer/indsatsområder på bestyrelsesmøderne. Der har været lidt for meget fokus på det praktiske. Alle datoer vedtaget.
<u>2. Vigtige datoer 2025 v/Pernille</u> - Divisionsmatch 13. april - Palsgård - Påskeløb 17. – 19. april – Kolding - Klubmesterskaber Sprint 7. maj – Kolding - Skole-OL lokalstævne 8. maj – Grene/Billund - DM Stafet + DM Mixsprint stafet 17.-18. maj - Musikfestival 28.-31. maj - Jellingløbet 11. juni - Klubtur (Gorm 3-dages) 13.-15. juni - Divisionsmatch 15. juni - Vrøgum - Hærvejsløbet 28. juni - Div. match Hastrup 21. september - Klubmesterskab dag 5. oktober - Klubfest 7. november - Juleafslutning 16. december - Nytårsløb 31. december	Klubmesterskaber natløb: der arbejdes videre i udvalget – kan evt. flyttes til efter jul. Evt. div. Match 2026 (forår – Vingsted) på det nyreviderede kort.
<u>3. Opfølgning siden sidst v/Pernille</u> - Godkendelse af referat fra sidste møde Nyt fra formanden: - Opfølgning Generalforsamling - Klubledermøde 27. januar - Repræsentantskabsmøde 1. marts - Generalforsamling JFS 12. marts - Webinarer	Opfølgning sidste møde: - Landsstævne (Ole/PB) – <i>Pernille har kun modtaget henvendelse fra enkelte medlemmer. Ole aftaler med disse.</i> - DM Mellem 2026 (Pernille) <i>Gorm laver DM Mellem i 2026 – Pernille vil gerne være banelægger.</i>

- Informationsmøde DOF - Aktivitetskonkurrence for OK Gorm (forslag)	- Indkøb materiel mm. (Ole) <i>Ole har styr på indkøb. Pernille og Ole aftaler ift. lamper.</i> - Gorm 3-dages (Bente/Toke): <i>Toke har styr på træning. Bente har styr på resten 😊</i> <u>Opfølgning GF:</u> <i>Klubaften med økonomi i efteråret.</i> Opfølgning Peters kommentar på GF: <i>Vi skal have fokus på, at der er nok at lave for hjælpere til vores arrangementer. Man kan sagtens have forskellige funktioner på dagen. Lav fast aftale, hvornår har man "fri".</i> Nyt fra Formanden: <i>Referat fra GF underskrives af Dirigent, referent og formand. Lægges på hjemmesiden.</i> <i>Klubledermøde: læs referat.</i> <i>Repræsentantskabsmøde: Stille og roligt – ikke de store diskussioner.</i> <i>GF/Bestyrelsesmøde JFS: Vedtægter opdateret + sponsorkontrakt fremadrettet, hvordan fordeles pengene – tages på møde i 2025. Se også referat.</i> <i>Webinarer: ingen planlagte. Hold øje.</i> <i>Informationsmøde DOF: indkaldt af formanden og direktøren for DOF. Hvordan ser fremtidens rekrutteringsarrangementer ud? Arbejdet fortsætter. Mødet er optaget og kan findes på DOF's hjemmeside.</i> <u>Aktivitetskonkurrence:</u> <i>Pernille sender oplæg til bestyrelsen hurtigst muligt.</i> <i>Lodtrækningspræmie: Lampe og Garmin ur og Gorm løbetrøje.</i>
---	---

	<i>Ny Kørselsordning – brug evt. o-service: tages på et senere møde i efteråret.</i>
<u>4. Nyt fra de forskellige områder</u> (GERNE SKRIFTLIGT) - Kasserer v/Ole - Arrangementer og klubliv v/Bente - Faciliteter v/Stig - Træning v/Toke - Nyt fra: - Klubhusudvalg - Skiudvalg - Jelling Musikfestival - Hærvejsløbet	Faciliteter: Korttegning: - DM sprint kort - Jelling skov: MTB spor tegnet - Fasangården påbegyndt Arrangement og klubliv: Har haft det første møde og fordelt opgaverne imellem os. Klubaften bliver den 29. april, hvor Esben kommer og fortæller om cykelturen til Singapore. Klubaften i efteråret, hvor vi kan snakke økonomi og prioriteringer i klubben. Vi foreslår en udenlands tur (klubtur) i uge 42 i 2026 og vil gerne have 25.000 kr. afsat til dette næste år. Vi er i gang med at finde egnede steder til en 5 dages tur. Træning -Voksenkursus afholdt med god tilbagemelding, dog var der ikke så mange deltagere. -Træningsplanen er klar kommer på hjemmesiden en af de kommende dage. Ikke noget nyt fra Klubhus, SKI og Hærvejsløbet. Musikfestival: Se mail opsummering fra Grethe i Dropbox. Kasserer: <i>Vi har fået 30.000 fra Billund kommune DM sprint/sprintstafet.</i> Kirkeblade: Vurdering: kan vi finde nok folk? Skal vi fortsætte med opgaven?

	<i>Pernille og Bente arbejder videre med at finde folk til ruterne. Der mangler lige nu til 1 rute.</i>
<u>5. Træningsopstart 1. april v/Toke</u> - Hjemmeside, Facebook - Er der styr på det?	Ikke endnu, men det kommer der. Tænk at vi kan genbruge materialet fra sidste år.
<u>6. Find Vej I – v/Stig</u> - Beslutningsoplæg, hvordan gør vi?	Se opgavebeskrivelse i Dropbox. Se oplæg fra Stig i Dropbox. Brug Gorm Events til tilmelding ift. at hjælpe med det praktiske.
<u>7. Kalenderen på hjemmesiden</u> - Evaluering – fungerer det?	Der arbejdes videre med kalenderen.
<u>8. Spørgeskemaer medlemmer</u> - Se skema i Dropbox (fra 2013)	Opgave til alle inden næste møde i september: Lav en liste med alle opgaver på jeres område/udvalg. Rediger gerne i dokumentet der ligger i Dropbox.
<u>9. Eventuelt</u> - Generalforsamling Sportens Venner - Næste bestyrelsesmøde dato – 5. maj - World Orienteering Week (DM sprint) Mail fra Walther.	GF Sportens Venner er torsdag den 24/4. Næste bestyrelsesmøde er 5. maj. PB registrere World Orienteering Week på nettet.